

Head of Project Portfolio - Project Development & Special Projects

Ralf Bielack



Ralf is head of project development with extensive experience in managing complex construction projects with up to 1,300 workers on site.

Ralf started his career within the RWE Group as Project Manager at RWE Power AG in 2008. His 27 years of practical experience have led to his expert knowledge in the development and construction of power plant projects, the development of IPP projects and the provision of related engineering and project management services to internal and external customers, as well as O&M services to external customers. In his role he has completed power plant projects on several continents, having full responsibility for budget, schedule, quality, health and safety.

Ralf holds a Master in Mechanical Engineering and a Master in Business Administration from RWTH Aachen University in Germany.

What gives you most satisfaction in your work?

To transform a green field, wherever in the world located, into a running power plant, while at the same time having fun in an intercultural team

Why did you choose RWE TI?

Due to the possibility to work with a company, which excels in all steps of the power generation value chain.

"Your challenge is our passion!"

What it means to me:

To listen well in order to understand all facets of your challenge - and then to work hard to deliver an excellent solution by combining your know-how with ours.

**Head of Project Portfolio - Project Development &
Special Projects**

Ralf Bielack



Ralf Bielack verantwortet die Projektentwicklung und verfügt über umfangreiche Erfahrung im Management komplexer Bauprojekte mit bis zu 1300 Arbeitern vor Ort.

Er begann seine berufliche Laufbahn im RWE-Konzern als Projektleiter bei RWE Power AG im Jahr 2008. Mit 27 Jahren praktischer Erfahrung verfügt Ralf Bielack über Expertenwissen in der Entwicklung und im Bau von Kraftwerksprojekten, der Entwicklung von IPP-Projekten und der Erbringung der zugehörigen Planungs- und Projektmanagementleistungen für interne und externe Kunden sowie von O&M-Leistungen für externe Kunden. In dieser Funktion hat er Kraftwerksprojekte auf verschiedenen Kontinenten mit Gesamtverantwortung für Budget, Zeitplan, Qualität, Arbeitssicherheit und Gesundheitsschutz erfolgreich durchgeführt.

Sein Maschinenbaustudium und sein Studium der Betriebswirtschaft an der RWTH Aachen hat Ralf Bielack jeweils mit dem Diplom abgeschlossen.

Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?

Aus einer „grüne Wiese“ irgendwo in der Welt ein voll funktionsfähiges Kraftwerk zu machen und gleichzeitig Spaß bei der Arbeit in einem interkulturellen Team zu haben.

Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?

Aufgrund der Möglichkeit, bei einem Unternehmen zu arbeiten, das auf allen Stufen der energiewirtschaftlichen Wertschöpfungskette überzeugende Lösungen bietet.

„Ihre Herausforderung ist unsere Leidenschaft!“

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Gut zuzuhören, um alle Aspekte Ihrer Herausforderung zu verstehen - und dann hart zu arbeiten, um eine optimale Lösung durch Kombination Ihres und unseres Know-hows zu liefern.